
	廠商(團體)基本資料表
Corporate (Organization) Information 

	公司(團體)名稱
Name of Company
	 
	創立日期
Date of establishment
	 

	公司電話
Phone number
	 
	傳真號碼
FAX number
	 

	負責人
Name of representative
	 
	職稱
Title
	 
	電話
Phone number
	 

	上市櫃狀況
(Public listing)
	· 公開發行：   ○上市  ○上櫃       ○興櫃；    □ 未公開
· Public listing： ○Listed ○OTC listing ○emerging； □ Unpublished

	實收資本額
Paid-in capital
	元*
(*Please specify type of currency)
	統一編號
Tax ID (EIN or VAT)
	

	前一年度營業額
Turnover of prior year
	元*
	經常僱用員工數
Employee number 
	人

	公司登記地址
Company address
	 

	公司重要成員
(Responsible persons)
	代表人、董事、監察人、經理人(chairman of the board, directors, supervisors, managerial officers)
        

	網址
Web address
	[bookmark: _GoBack] 

	營業項目
Scope of business
	 

	曾經參與本院技術授權或委託合作計畫 
Undergoing or previous technique transfer or collaborative project with Academia Sinica. 
□ 是(Yes, please finish the table below) 曾經合作(請填下表)； □ 否(No, This is the first contact) 第一次合作

	時間 Date
	案號 Code number of the project
	技術授權或委託合作計畫名稱 Name of Project or technology

	
	
	

	個人資料使用同意說明：
依據我國「電腦處理個人資料保護法」(以下簡稱個資法)規定，非公務機關因業務關係之需要得查詢、蒐集、電腦處理可傳遞及利用所提供之各項資料，是故：
1.本表所載之個人資料，表示貴公司同意提供予執行單位中央研究院使用外，亦供給計畫資助機關備查之用，進行「技術移轉授權或委託合作研究計畫」範圍內業務聯絡與工作執行。
2.本表效力視同個人資料使用同意書，依據個資法規定，本院有謹慎保管貴公司所提供的個人資料之義務，亦僅將相關資料用於本院計畫業務範圍之內。
3.貴公司可以透過書面或其它約定之方式針對您的個人資料行使以下權利：
(1)查詢或請求閱覽。
(2)請求製給複製本。
(3)請求補充或更正。
(4)請求停止蒐集、處理或利用。
(5)請求刪除。

Agreement of personal data usage
According to the Personal Data Protection Act, Academia Sinica issues its statement of personal data protection and collection agreement to notify you of your responsibilities and rights and solicit your consent to the collection, processing and use of your personal data. 
Basic policy for data collection, renewal and management: 
(I) Academia Sinica will collect, process, and use your personal data for the operational process of technology transfer and collaboration project in accordance with the Personal Data Protection Act and relevant laws enacted in Taiwan, the Republic of China. 
(II) By filing this form, it is as effective as consent to use the personal data. According to the Personal Data Protection Act, Academia Sinica has the obligation to safe keep your personal data, and will only use relevant information in the scope of the planned business.
(III) According to the Personal Data Protection Act, you are entitled to make the following requests: 
1. any inquiry and request for a review of the personal information;
2. any request to make duplications of the personal information;
3. any request to supplement or correct the personal information;
4. any request to discontinue collection, processing or use of personal information; and
5. any request to delete the personal information.

	公司（團體）名稱：                                  請蓋公司大、小章
Seals of company and legally authorized representative

Name of company (organization)     

負責人（代表人）：                                   
Company Representative          簽名(Signature)

統一編號Tax ID (EIN or VAT)：                           

地址 (Address)：                                        
日期(Date)：                                    (yy/mm/dd)
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